
Protokoll fra møte 26. juni 2007  

vedrørende behov for økt kumelkproduksjon i 2007 
 
 
Tilstede 
 
Fra LMD:   Leif Forsell, Viil Søyland, Hilde Haug Simonhjell 

og Heidi Skagnæs 
Fra Norges Bondelag:    Bjarne Undheim og Harald Milli 
Fra Norsk Bonde- og Småbrukarlag:  Knut Sjøvold og Olaf Godli 
Fra Tine BA:     Odd Lilleby og Bjørn Strøm 
 
 
 
1. Orientering om markedssituasjonen og prognoser for 2007  
Tine BA redegjorde i møtet 21. juni 2007 for markedssituasjonen og behovet for mer 
kumelk i inneværende kvoteår, grunnet for små lagre av ost og økning i etterspørselen. 
Prognosene tilsier et økt behov for kumelk på 20 millioner liter i kalenderåret 2007. For 
å oppnå en slik mengde anbefaler Tine BA at det må åpnes for en økning i 
produksjonen på 2 % i forhold til tildelt kvotemengde for kvoteåret 2007/2008. 
 
2. Fritak fra overproduksjonsavgift 
Med bakgrunn i orienteringen under punkt 1 er partene enige om å gi fritak fra 
overproduksjonsavgift for en produksjon som overstiger allerede tildelte kvoter for 
kumelk for 2007/2008 med inntil 2 %. Fritaket gjelder kun for kvoteåret 2007/2008 
(01.03.07-29.02.08) og gir ingen rettigheter utover dette. 
 
 
 
 
Oslo, 26. juni 2007 
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Norges Bondelag Norsk Bonde- og 

Småbrukarlag 
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matdepartementet 
 
 


